

## اعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن تأسيس شركة مساهمة مبسطة ذات الشخص الواحد كشركة تابعة مملوكة بالكامل

SAL Saudi Logistics Services Co. Establishment of a Simplified Joint Stock Company – One Man Company as a Wholly Owned Subsidiary

Element List	Explanation	توضیح	بند
	SAL Saudi Logistics Services Co. is delighted to announce the establishment of a Simplified Joint Stock Company – One Man Company as a Wholly Owned Subsidiary named "SAL Zones" bearing a unified national number of 7051975964. This entity aims to support the Company's future business expansion, fulfill strategic objectives and diversify its revenues.	تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن تأسيس شركة مساهمة مبسطة ذات الشخص الواحد كشركة تابعة مملوكة بالكامل بإسم "سال زونز" ورقم وطني موحد للمنشأة 7051975964 وذلك بهدف دعم توسع نمو أعمالها المستقبلية وتحقيق أهدافها الإستراتيجية نحو تنويع إيرادتها.	
Announcement Detail	SAL Zones will have a paid-up capital of Five Hundred Thousand Saudi Riyals and an authorized capital of One Billion and Four Hundred Million Saudi Riyals. SAL Saudi Logistics Services Co. owns 100% of its capital.  SAL Zones will be headquartered in Jeddah, Kingdom of Saudi Arabia and its main objective is warehousing and transportation.	ويأتي تأسيس شركة سال زونز برأس مال مدفوع يبلغ خمسمائة ألف ريال سعودي ورأس مال مصرح به يبلغ مليار وأربعمائة مليون ريال سعودي، بملكية 100% لشركة سال السعودية للخدمات اللوجستية، ومقرها الرئيسي في مدينة جدة بالملكة العربية السعودية ونشاطها الرئيسي التخزين والنقل.	تفاصيل الإعلان
	For any further inquiries, please contact the Investors Relations Department at the email: Investor.Relations@sal.sa	في حال وجود أي استفسارات يرجى التواصل مع إدارة علاقات الستثمرين على البريد الالكتروني: Investor.Relations@sal.sa	